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Emlékeztető 

 

Az Egyesületi Elnökség 2021. december 7-én 14:00 órakor Teams-en online módon megtartott 

üléséről. 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak: Gelencsér Lajos, Veisz Imre, Markovics Zsolt, Dr. 

Székely Csaba, Dr. Vokony István, Kis Zsuzsanna. 

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó meghívottak 

közül jelen voltak: dr. Danyek Miklós, dr. Madarász György, Hollósy Gábor, Kovács László, 

Nagy János, Rejtő János, Orlay Imre, Táczi István, Tóth József, Rubint Dezső, Dési Albert 

tanácskozási joggal rendelkező tagok, valamint Tilesch Péter, Kovács András, Becker Péter 

állandó meghívott továbbá Schwarcz Barbara asszisztens 

 

Gelencsér Lajos üdvözölte a résztvevőket, majd megnyitotta az ülést. 

 

Első napirendi pontként Veisz Imre helyzetjelentést adott a végül lemondott 2021. évi VIF-fel 

kapcsolatban. A szálloda jogszerű kötbérkövetelését egyeztetések nyomán sikerült mintegy 10 

%-ban lealkudni. A résztvevőktől a jelentkezési feltételekben rögzítetteknél kisebb összeget kér 

az egyesület, csak annyit, amit arányosan kötbérként a szálloda részére ki kell fizetnünk. A 

részvételi díjat teljes mértékben elengedtük. Az egyesület részére az elmaradt rendezvény így 

mintegy 1,5 MFt veszteséget jelent. Jelen ismereteink szerint egy cég –a Hitachi Energy Kft.- 

nem hajlandó a fentiek szerinti elszámolást elfogadni, vele ügyvédünk bevonásával levelezünk, 

de megpróbáljuk tárgyalásos úton is meggyőzni igazunkról. 

 

Második napirendi pontként Veisz Imre tájékoztatást adott az Egyesületi Elnökség 2022. évi 

munkatervéről.  

• 38/2021. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai (5 fő) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (10 fő) egyhangú 

döntésével elfogadta az Egyesületi Elnökség 2022. évi munkatervét. 

  

Harmadik napirendi pontként Veisz Imre ismertette az egyesület 2022. évi programtervét. A 

programterv (szervezeteink, társaságaink, bizottságaink programja) a járványügyi helyzet miatt 

természetesen folyamatosan aktualizálódik majd. Kérte, hogy a változások folyamatosan 

átvezetésre kerüljenek és az iroda erről tájékoztatást kapjon. 
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• 39/2021. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai (5 fő) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (11 fő) egyhangú 

döntésével elfogadta az Egyesületi Elnökség 2022. évi programtervét. 

 

Negyedik napirendi pontként Kiss Zsuzsanna számolt be a MEE 2021.évi várható pénzügyi 

eredményéről és a 2022. évi pénzügyi tervéről. A 2021. év várható eredménye mintegy 16 MFt-

tal jobb a tervezettnél. Az egyesület a 2011. évi CLXXV. törvény „Az egyesülési jogról, a 

közhasznú jogállásról, valamint a civil szervezetek működéséről és támogatásáról” törvény  

szükséges mértékű kritériumainak minden bizonnyal 2021-ben is megfelel.  A jobb eredményt 

leginkább a sikeres áramszolgáltatói jogi tagdíjemelés és a 67. Vándorgyűlés kiemelkedő 

eredménye okozza. A 2022. évi terv a rendezvényeink fizikai megtartásával számol, reális 

tervként készült 18,5 MFt tervezett eredménnyel. 

• 40/2021. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai (6 fő) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (11 fő) egyhangú 

döntésével elfogadta a MEE 2021. harmadik negyedévi gazdasági beszámolóját és 

előzetes tájékoztatóját a 2021 évi várható eredményről, a 2022. évi pénzügyi tervét, 

továbbá a 2022. év tavaszi mérlegütemtervét. 

 

Ötödik napirendi pontként Kovács László MEE VET elnök tartott tájékoztatást a regisztrált 

villanyszerelő képzés jogszabályi előírásoknak történő megfeleltetéséről 2022. január 1-től. 

Markovics Zsolt részletesen ismertette a kapcsolatos jogszabályi előírás megfeleléséhez 

szükséges lépéseket. Kovács András üdvözölte a részletek Markovics Zsolt által történt 

megvilágítását. Gelencsér Lajos a tájékoztató jóváhagyását javasolta azzal, hogy a dokumentum 

kiegészítésre kerüljön a Markovics Zsolt által elmondottokkal Markovics Zsolt és Kovács László 

által, továbbá Kovács András is hagyja azt majd jóvá.  

• 41/2021. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai (5 fő) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (13 fő) egyhangú 

döntésével elfogadta a MEE VET regisztrált villanyszerelő képzés jogszabályi 

előírásoknak történő megfeleltetése 2022. január 1-től című előterjesztést. 

 

Hatodik napirendi pontként Kovács László ismertette a MEE VET 2021. évi beszámolóját. 

Dési Albert kiemelte a FAM képzés fontosságát a jövő évi képzések tekintetében azzal, hogy óvta 

a MEE-t a vizsgáztatások vállalásától. Markovics Zsolt felhívta a figyelmet a regisztrált 

villanyszerelő képzések tekintetében egy új, szakszerű képzési program elkésztésének 

fontosságára. Tájékoztatta továbbá az Elnökséget arról, hogy a képzéssel kapcsolatos 
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jogszabályok az interaktív online oktatást (pl. TEAMS-en) kontaktórának elfogadják! Ezt a MEE 

a jelenlegi képzései során már kiválóan alkalmazza és megdicsérte az irodát, amiért sikeresen 

bevezette ezt az oktatási módot. 

• 42/2021. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai (5 fő) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (10 fő) egyhangú 

döntésével elfogadta a MEE VET 2021. évi beszámolóját azzal, hogy a következő 

elnökségi ülésen kérik, hogy a MEE VET mutassa be a 2022. évi költségvetés tervezetét.  

 

Hetedik napirendi pontként Nagy János ismertette a MEE VTT 2021. évre vonatkozó 

beszámolóját és a 2022. költségtervét. Elmondta, hogy a 2021. év pénzügyileg várhatóan kicsit 

veszteséges lesz, a 2022. évet viszont kismértékű, de pozitív eredménnyel tervezték. Kiemelte, 

hogy 2022. február 2-3-ra tervezik a MEE VTT hagyományos LED Konferenciáját az Óbudai 

Egyetemen, de hibrid módon megtartva.  

• 43/2021. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai (5 fő) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (11 fő) egyhangú 

döntésével elfogadta a MEE VTT 2021. évi beszámolóját és 2022. évi pénzügyi tervét. 

 

Nyolcadik napirendi pontként az egyesületi díjakra való felhívásokról döntött az elnökség. 

Veisz Imre tájékoztatta az Elnökséget arról, hogy a kétéves rotáció miatt 2022-ben a 

Díjbizottságokba ugyanazon szervezetek állítanak jelölteket, mint 2021-ben. Miután a jelenlegi 

tagokkal kapcsolatban módosítási javaslat nem érkezett,  a Díjbizottságok 2022-re is a korábban 

jóváhagyott tagokkal működnek tovább.  Veisz Imre javasolta, hogy a korábbi évekhez hasonlóan 

kerüljön kihirdetésre az egyesületi díjakra való felhívás és amennyiben az elnökség elfogadja, 

akkor januárban megnyílik a jelölő felület. 

• 44/2021. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai (5 fő) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (12 fő) egyhangú 

döntésével elfogadta, hogy hogy a 2022. évi egyesületi díjak kiírás és felhívás a jelenlegi 

formában, a mellékelt előterjesztésben foglaltaknak megfelelően kerüljön lebonyolításra. 

 

Kilencedik napirendi pontként Veisz Imre ismertette a Társaságok, Szakosztályok, Elnökségi 

Bizottságok és Elnökségi Szakmai Bizottságok beszámolóinak tervezett időpontjait. A táblázatot 

a hozzászólások nyomán pontosításra és kiegészítésre került. 

• 45/2021. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai (5 fő) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (12fő) egyhangú 
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döntésével elfogadta a Társaságok, Szakosztályok, Elnökségi Bizottságok és Elnökségi 

Szakmai Bizottságok beszámolóinak tervezett időpontjait. 

 

Tizedik napirendi pontként Vokony István adott tájékoztatást a 2021-ben sikeresen elindult 

egyesületi #MEEnet - Energetikáról egymásközt Podcast sorozatról. Bemutatta, hogy a 

leghallgatottabb online megjelenéseink voltak a Podcast-ok. Kérdezte, hogy az Elnökség 

támogatja-e a sorozat folytatását, profibb kivitelezését? Javasolta egy éves programterv 

elkészítését, azt, hogy a hallgatóság előre küldhessen be kérdéseket, továbbá jelezte, hogy 

többek részvételét kéri a programban. Gelencsér Lajos informatív szavazásra kérte fel ezzel 

kapcsolatban az Elnökséget. 17 igen szavazattal egyhangú támogatásáról biztosította az 

Elnökség a Vokony István által felvázolt folytatást.  

 

Tizenegyedik napirendi pontként Székely Csaba ismertette elsősorban az Alapszabály 

változása miatt az SZB által javasolt SZMSZ módosítást. Kérte, hogy az Elnökség tanulmányozza 

azt. Határozathozatal a következő elnökségi ülésen lesz. 

 

Egyebek napirendi pontokban 

 

• Gelencsér Lajos felvetette a #MEEnet keretében megvalósított online szakmai estek, 

fórumok és konferenciák online felvételeinek nyilvánossá tételének kérdéskörét. Az 

Elnökség ezt támogatta és felkérte Danyek Miklóst, Vokony Istvánt és Tilesch Péter arra, 

hogy ennek módjára és a kapcsolatos költségekről tegyenek javaslatot.  

 

• Székely Csaba felhívta a figyelmet a 2022-es küldöttválasztással kapcsolatban a Központi 

Regisztrációs Szervezet esetében is a szervezeti tisztújítás és jelölések fontosságára. 

Ennek módjáról a szabályzatok tanulmányozása nyomán javaslatot fog tenni.  

 

• Décsi Albert folytatva a már az előző elnökségi ülésen elmondott gondolatait a 2022. évi 

CONSTRUMA kiállításon való MEE részvétellel kapcsolatban konkrét előadókra és 

előadásokra tett javaslatot. A kiállítás 2. napjára a Nagyteremben szervezi a MEEs 

megjelenést. Az Elnökség a javaslatot megköszönve támogatta a MEE részvételét a 

CONSTRUMÁN. 

Végezetül Gelencsér Lajos megköszönte az egész éves munkát és Kellemes Ünnepeket kívánva  

és lezárta az ülést. Ezek után az Elnökség tagja közül többen kötetlen beszélgetést folytattak. 
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2021. december 7. 

 

Összeállította: 

Tilesch Péter irodavezető 

 

Jóváhagyta: 

Gelencsér Lajos elnök 

Jóváhagyta: 

Veisz Imre főtitkár 

   

 


